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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 5/2020 z jednání VV dne 3. dubna 2020 

 

Místo jednání: Videokonference  

Účastníci:  Výkonný výbor: Roman Rygl (RR), Pavel Syrový (PS), Marek Fořt (MF),  

          Alexandr Křížek (AK), Dušan Palcr (DP)  

Hosté: Pavel Myšák (PM), Ondřej Mikeska (OM), Antonín Brabec (AB), Daniel Beneš (DB),  

Karel Ševčík (KŠ)  

Omluveni: Kamil Vrubl (KV), Matěj Rázga (MR) 

 

 

Projednávané body: 

1. Aktuální informace ohledně vývoje situace 

 

PM a AB informovali VV o situaci ohledně soutěží na jarní sezónu 2020. Dle aktuálního 

vývoje situace není pravděpodobné, že by soutěž XV mužů mohla začít dříve, než v druhé 

polovině srpna. Podle vývoje situace by se tedy uspořádala soutěž ragby 7s v červnu a na 

začátku července. V úvahu také připadá uspořádání turnajů o menším počtu hráčů 10s, 12s 

a XRugby. Soutěže mládeže, dětí a žen se budou řešit podle nastalé situace. Po dokončení 

rekonstrukcí na stadiónu Markéta je zde i možnost prodloužit domácí soutěž až do konce 

listopadu. 

 

Členové VV považují také výše popsaný formát za nejpravděpodobnější. PS k tomu dodává, 

že bude vytvořený scénář, dle kterého by se odvíjela ragbyová soutěž přes jarní a podzimní 

sezónu. S tímto scénářem budou seznámeny všechny kluby. 

 

PM dále informoval VV o vývoji situace ohledně evropských soutěží. Rugby Europe 

aktuálně uvažuje o vyhlášení soutěže ve stejném formátu, jako tomu bylo v sezóně 

2019/2020 i pro sezónu následující. V takovém případě by se Český tým opět utkal se 

soupeři z Maďarska, Lucemburska, Lotyšska a Švédska. 
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Usnesení: VV pověřuje AB a PM, aby vytvořili informační dopis, ve kterém bude popsán 

navržený scénář v rámci chystaných změn ve sportovním kalendáři soutěží. Tento dopis bude 

následně rozeslán na všechny kluby. 

 

 

2. Komunikace a PR 

 

PM informoval VV, že pro zlepšení komunikace mezi unii a jednotlivými kluby má opět 

v plánu společně s AB osobně navštívit kluby. Výsledkem těchto návštěv bude analýza, 

která zmapuje klíčové problémy a potřeby jednotlivých klubů. 

 

DP poukázal na skutečnost, že při analýze Tomasze Putry, byla zpětná vazba od oslovených 

klubů velice slabá a že je potřeba se tomuto tématu intenzivně věnovat. 

 

KŠ k tomu jen doplnil informaci o aktuálně nejčastějších dotazech ze strany klubů na unii a 

to, jak bude v tomto roce vypadat systém soutěží a dále pak otázky na fungování nově 

vzniklého informačního systému. 

 

AK se ujal slova a sice, že je rád, že je toto téma teď na řadě. Osobně je toho názoru, aby 

unie pravidelně vydávala a to nejlépe měsíčně novinkový souhrn, ve kterém by informovala 

celou ragbyovou veřejnost o všech nových a chystaných záležitostech, akcích, změnách, 

apod. S tímto názorem souhlasí také PS. 

 

 

Usnesení: VV souhlasí se zřízením měsíčního newsletteru, který bude odesílán sekretariátem na 

jednotlivé kluby a bude je informovat o aktuálních novinkách a chystaných změnách v rámci 

ragby v ČR a ze zahraničí. 

 

 

3. Formální schválení auditorské společnosti 

 

PM požádal VV o určení provedení auditu auditorskou společností Direct Economy a.s. 

 

 

Usnesení: VV určuje provedením auditu účetní závěrky České rugbyové unie, z.s. k 31.12.2019 

auditorskou společnost DIRECT ECONOMY a.s. č. oprávnění KAČR 460, se sídlem Malešická 

1936/39,  130 24, Praha 3, IČ26206714. 
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Příští zasedání VV proběhne dne 21. dubna 2020 opět prostřednictvím aplikace Google. 

V Praze dne 3. dubna 2020 

Zapsal: Ondřej Mikeska 

 

 


